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Z  A  P  I  S  N  I  K 
 

 

2. seje Sveta staršev v šolskem letu 2014/2015, ki je bila v torek, 24. 2. 2015, ob 17. uri v OŠ 

Dušana Flisa Hoče, v učilnici 22. 

 

Prisotni: 
Predstavniki staršev: priložena lista prisotnosti 

Ravnatelj: g. Alojz VELIČKI 

Pomočnica ravnatelja za šolo: ga. Darja VANTUR 

Pomočnica ravnatelja za vrtec: ga. Marija TRPIN 

Predstavnica podružnične šole Reka: ga. Lidija ŠOŠTARIČ 

Predstavnica Sveta staršev v Svetu zavoda: ga. Katja FRECE 

Zapisnikarica: ga. Martina Fras 

 

Odsotni: 
Predstavniki staršev šole:  5.a, 5.b, 9.a  

Predstavniki staršev vrtcev:  Račke, Čebelice, Srnice, Muce, Navihanci, Mehurčki, Ustvarjalci. 

 

Dnevni red: 
1. Pregled sklepov in potrditev zapisnika 1. seje 

2. Informacije ravnatelja (1. ocenjevalno obdobje, dodatna strokovna pomoč…) 

3. Imenovanje upravnega odbora šolskega sklada 

4. Predlogi in pobude staršev 

5. Razno 

 

 

AD1  Pregled sklepov in potrditev zapisnika 1. seje 

 

Ravnatelj in predsednica Sveta staršev pozdravita zbrane. Soglasno se potrdijo sklepi iz prve seje, 

potrjen je tudi zapisnik 1. seje Sveta staršev z dne 24. 9. 2014. 

 

SKLEP 1: Svet staršev je bil sklepčen, dnevni red je bil sprejet soglasno. 

SKLEP 2: Svet staršev soglasno potrdi sklepe in zapisnik 1. seje Sveta staršev z dne 24. 9. 2014. 

 

 

AD2 Informacije ravnatelja (1. ocenjevalno obdobje, dodatna strokovna pomoč…) 

 

Ravnatelj, g. Alojz Velički, predstavi dosedanje dosežke šole in učencev. Prav tako izpostavi 

zaključek projekta, s katerim je bila opravljena energetska sanacija zgradbe, ki jo je financirala 

občina Hoče – Slivnica z uspešno prijavo na javni razpis za sofinanciranje operacij za energetsko 

sanacijo osnovnih šol v okviru kohezijskega sklada Evropske unije »Naložba v vašo prihodnost«. 

 

Ravnatelj predstavi odlok, ki je bil sprejet s strani Občinskega sveta, kateri je bil objavljen v 

Medobčinskem uradnem vestniku Občine Hoče – Slivnica in se glasi: 

 Na podlagi 3. člena Zakona o zavodih (Uradni list RS, št. 12/91, 45/94, 8/96, 36/00, 127/06), 

49. in 56. člena ZOFVI (Uradni list RS, št. 16/07, 36/08, 58/09, 20/11, 40/12, 57/12) in 16. 

Člena Statuta Občine Hoče – Slivnica (MUV, št. 6/2010, 19/2010) je Občinski svet Občine 

Hoče – Slivnica na svoji 3. redni seji, dne 11. 2. 2015, sprejel Odlok o spremembah in 

dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega in varstvenega zavoda 

Osnovna šola Dušana Flisa Hoče. 



2 
 

Ravnatelj izpostavi 2. in 6. člen odloka:  

 »Kandidate za predstavnike sveta staršev v svetu zavoda predlagajo člani sveta staršev izmed 

staršev učencev šole in otrok vrtca. Kandidati morajo pisno soglašati s kandidaturo. Eden od 

predstavnikov staršev v svetu zavoda mora biti predstavnik staršev enote vrtca« 

 »Predstavniki oddelkov šole in vrtca, ki sestavljajo svet staršev, se lahko sestajajo tudi  ločeno 

in sprejemajo sklepe«. 

 

V nadaljevanju predstavi rezultate 1. ocenjevalnega obdobja, ki se je zaključilo s tremi vzgojnimi 

ukrepi, socialna delavka je opravila pogovore z učenci glede nadaljnje izbire šolanja, uspešno je 

bila izpeljana tudi tržnica poklicev, učenci 9. razredov so v februarju imeli na voljo dva 

informativna dneva. Pouk poteka v skladu z učnim načrtom in zastavljenimi cilji, ki so bili 

realizirani, kakor tudi vse ostale dejavnosti in nadstandardni program, tako v šoli kot tudi v vrtcu. 

Realizirana je bila pobuda iz prve seje Sveta staršev glede šahovskega krožka, imamo 1 skupino 

mlajših - 10 otrok, 1 skupino starejših - 13 otrok in 1 skupino na podružnici - 10 otrok. Udeležili 

so se že dveh tekmovanj. Cena celotnega krožka je 40€/učenca na leto. Prav tako je bil realiziran 

tečaj nemščine, kjer imamo 3 skupine v Hočah (29 otrok), 1 skupino v Reki (8 otrok), izbran 

izvajalec tečaja je bila DOBA. Vse dejavnosti potekajo zelo dobro, učenci radi prihajajo. Šolo je 

obiskala tudi evroposlanka gospa Tanja Fajon, izvedena je bila okrogla miza z učenci 9. razredov 

na temo o Evropski uniji. V decembru je bil izpeljan dobrodelni Božično – novoletni koncert in v 

februarju še Valentinov koncert v Kulturnem domu v Hočah, s katerimi so devetošolci zbirali 

denar za zaključno ekskurzijo. Izvedba je bila odlična in vsa zahvala gre mentorjem in vsem 

sodelujočim učencem. 

 

Osnovna šola Dušana Flisa Hoče se bo prijavila na javni razpis osnovnih šol za postopno uvajanje 

prvega tujega jezika – angleščine v 2. razred osnovne šole v šolskem letu 2015/2016. Svet staršev 

soglasno podpre to odločitev in sprejme sklep. 

 

SKLEP 3: Svet staršev soglasno podpre odločitev šole, da pristopi k javnemu razpisu za postopno 

uvajanje prvega tujega jezika – angleščine v 2. razred OŠ v šolskem letu 2015/2016. 

 

Ravnatelj predstavi stanje izvajanja DSP - učne pomoči in spremembe po prejemu okrožnice 

ministrice o ukinitvi plačila teh ur. V nadaljevanju pomočnica ravnatelja ga. Darja Vantur pojasni, 

da so od začetka šol.leta DSP - učno pomoč izvajali učitelji naše šole. Ker pa je bilo največ ur 

učne pomoči pri SLJ, MAT in TJA, jih naši učitelji s teh treh predmetnih področij niso mogli vseh 

individualno izvajati, zato so del teh ur izvajali drugi učitelji (SLJ, MAT, TJA) po podjemni 

pogodbi. Z ukinitvijo plačila DSP - učne pomoči smo morali prekiniti podjemne pogodbe. Kljub 

temu od prejema okrožnice dalje vsem učencem zagotovljamo učno pomoč. Ure smo razdelili med 

zaposlene učitelje in pri tem seveda upoštevali strokovnost. Problem smo pa rešili tako, da smo 

učence istega razreda združili v manjše skupine, ure izvajamo pred poukom ali po njem, nekaj ur  

dodatno izvajajo specialne pedagoginje, seveda pa lahko nekaj ur lahko izvajamo tudi 

individualno v času pouka. Skratka, vsi učenci so  kljub okrožnici deležni učne pomoči. 

 

V februarju je potekal tudi vpis novincev v 1. razred za šolsko leto 2015/2016, predvidena bosta 2 

oddelka v Hočah in 1 oddelek v Reki. Pri projektu »Popestrimo šolo 2014/2015« sodelujemo kot 

partnerska šola z Osnovno šolo Slivnica. 

 

V nadaljevanju ga. Marija Trpin, pomočnica ravnatelja, na kratko predstavi polletno poročilo dela 

vrtca in dosedanje rezultate, s katerimi so bili starši že seznanjeni na roditeljskih sestankih. V 

oktobru se je pričelo izvajanje dodatnih dejavnosti, kot so Svizec, pevski zborček, plesne šole, 
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projekt uvajanja tujega jezika ter ostalo. V novembru je potekalo zbiranje igrač za igralnice, 

izpeljan je bil tradicionalni slovenski zajtrk, organiziran je bil seminar za vse zaposlene v vrtcu. V 

decembru so si otroci ogledali lutkovno predstavo Psiček iz megle, Občina Hoče – Slivnica je 

vrtcu podarila lutkovno predstavo Rdeča kapica, Društvo amaterjev pa predstavo Sapramiška. 

Vrtec je obiskal tudi Dedek Mraz, pripravljena so bila srečanja za starše Lučkovanje, Palčkovanje 

in Darilni bazar. Polletje so v obeh vrtcih uspešno zaključili. V drugem polletju čaka vrtce zelo 

pester preostanek šolskega leta. 

 

V nadaljevanju se ponovno izpostavi problematika prevoza učencev na različne interesne 

dejavnosti v popoldanskem času iz podružnične šole na matično šolo. Gospa Eva Soršak je 

pripravila anketo, kako rešiti to problematiko. Anketa je bila razdeljena staršem otrok podružnične 

šole. Rezultati ankete so pokazali največji interes prvih in tretjih razredov, predvsem za odbojko, 

kamor bi se prijavilo 40% učencev, za judo se je odločilo 15%, prav tako za gimnastiko in ples. 

Anketa in njeni rezultati so v prilogi št. 2. Za rešitev te problematike prevozov bo potreben 

dogovor z Občino Hoče – Slivnica. 

 

Ravnatelj predstavi predlog učiteljskega zbora, da se uporaba telefonov v šoli prepove tudi v času 

odmorov, saj učitelji opažajo, da se učenci v tem času premalo pogovarjajo in družijo. Razvije se 

debata na reševanje te problematike, kjer predstavniki staršev podprejo učitelje ter se strinjajo, da 

je potrebno najt nek obojestranski dogovor, kako se te problematike pravilno lotiti. Otroke je 

potrebno naučit smiselno in varno uporabljat tehnologijo. Vsekakor so starši tisti, ki so vzgled 

otrokom in jih je potrebno vzgajat v tej smeri ter jim razložit, da mobilni telefoni med poukom in 

tudi odmori niso primerni in potrebni. Šola bo pri razrednih urah pripravila razne delavnice, kjer 

bodo učenci sami iskali predloge in rešitve na to temo. 

 

SKLEP 4: Svet staršev soglasno sprejme sklep, da se uporaba telefonov v času šolskih odmorov 

za enkrat ne prepove.  

 

Ravnatelj je svoje informacije zaključil z povzetkom, da na vseh področjih in ob vseh problemih, 

ki so naša stalnica, iščemo najboljše rešitve, probleme rešujemo strpno z razumevanjem, 

prisluhnemo vsakomur in težave poskušamo rešiti v dobrobit vsakega posameznika in naše družbe 

kot celote. 

 

 

AD3 Imenovanje upravnega odbora šolskega sklada 

 

Svet staršev soglasno potrdi predstavnike staršev upravnega odbora šolskega sklada, ki so bili 

izbrani na prvi seji Sveta staršev ter predstavnike šole, ki so bili izbrani na prvi seji Sveta zavoda 

ter imenuje upravni odbor šolskega sklada Osnovne šole Dušana Flisa Hoče 

 

SKLEP 5: Svet staršev soglasno potrdi imenovanje upravnega odbora šolskega sklada Osnovne 

šole Dušana Flisa Hoče. 

 

 

AD4 Predlogi in pobude staršev 

 

V nadaljevanju so predstavniki staršev podali svoje predloge ali pobude, kar je privedlo do kratkih 

razprav. 
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Predstavniki staršev vrtca niso podali kakšnih predlogov, saj so se o vsem že pogovorili na 

roditeljskih sestankih. Izpostavili so le neurejenost zunanje ograje v vrtcu Rogoza. Ravnatelj 

razloži, da se z občino že dogovarjajo, kdaj se bo ta zadeva sanirala, šola je v tem času že 

popravila najnujnejše in poskrbela za varnost otrok. 

 

Predstavnica 1.a razreda je podala le komentar glede poteka zgodnjega učenja angleščine, kar so v 

predhodni debati že obravnavali. Med učenci prihaja do razlik v znanju jezika, kar je razumljivo, 

saj se učenci na začetku šele privajajo na tuj jezik in starši ne morejo pričakovati preveč. 

 

Predstavnica 2.b razreda se pridruži temi zgodnjega učenja angleščine, saj jih je zanimalo, zakaj se 

interesna dejavnost izvaja samo pol ure, na urniku, ki so ga prejeli na začetku šol. leta, pa je bilo 

napisano, da traja ura 45 min. Pomočnica ravnatelja odgovori, da je krajši čas poučevanja tujega 

jezika prilagojen starosti učencev. V urniku pa je napisano trajanje 45 min zato, ker Lopolis 

zaenkrat ne omogoča drugačnega zapisa trajanja ure (le 45 min). 

 

Predstavnica 3.a razreda poda predlog, da se na spletni strani šole objavijo certifikati kakovosti 

hrane. Ravnatelj zagotovi, da hrana ustreza vsem standardom kakovosti, saj je v nasprotnem 

primeru od dobaviteljev ne bi prevzeli. V marcu bo šola izpeljala anketo na temo zadovoljstva 

učencev in staršev s prehrano, prav tako se bo v kratkem sestal odbor za prehrano, kjer bodo imeli 

analizo. 

 

Predstavnica 3.c razreda pohvali učiteljico Katarino Vabel s katero so se učenci lepo ujeli po 

menjavi z učiteljico Patricijo Hren, ki je na porodniškem dopustu. 

 

Predstavnik 7.a razreda povpraša, zakaj niso zjutraj odprta še tretja vrata pri kotlovnici, saj je 

zjutraj v tistem delu šole večja gneča. Ravnatelj odgovori, da je stopnišče dotrajano in potrebno 

obnove, kar je v prihodnje predvideno. 

 

Predstavnica 7.b razreda je na svoja vprašanja glede izvajanja učne pomoči že dobila odgovore v 

začetku seje. 

 

Predstavnico 8.a razreda zanima predvsem ekskurzija učencev v London in nabava letalskih kart, 

ali lahko starši še pričakujejo kakšna potrdila ali sestanek s potovalno agencijo. Ravnatelj 

odgovori, da so ravno dobili potrdila s strani agencije, katera so naslednji dan tudi posredovali 

staršem. Organizacija poteka po planu, pred odhodom je bil organiziran še sestanek s starši in 

predstavniki potovalne agencije.  

 

Predstavnica 8.b razreda izpostavi spletno stran ter pomanjkanje obvestil, natančneje vabila na 

igro, ki so jo izpeljali učenci šole. Šolska spletna stran je namenjena obveščanju staršev in učencev 

o tekočih dogodkih, prireditvah, ki se odvijajo na šoli. Tudi strukturirana bi morala biti drugače, 

potrebna bi bila prenova cele spletne strani. Starši predlagajo tudi vzpostavitev nekakšne mailing 

liste, na katero bi se lahko prijavili in prejemali novice.  

 



5 
 

Predstavnica 9.b razreda izpostavi tematiko valete za devetošolce ter zbranega denarja iz božičnih 

delavnic in valentinovega koncerta. Na skupnem roditeljskem sestanku 9. razredov je prišlo do 

manjših trenj glede lokacije valete, saj je bila s strani nekaterih staršev predlagana druga lokacija 

izvedbe valete s katero se večina staršev ni strinjala. Roditeljski sestanek se je zaključil brez 

kakšnih rešitev, zaradi česar so starši ostali v negotovosti glede izvedbe valete. Ravnatelj predlaga 

sestanek z razrednikoma in predstavniki staršev za razjasnitev situacije. 

 

 

AD5  Razno 

 

V nadaljevanju predsednica Sveta staršev predstavi tri različne ponudnike za fotografiranje 

razredov, ki jih je pridobila šola in sicer Foto Tatjana, Studio Lori in Prijatelj & Prijatelji.  

 

SKLEP 6: Predstavniki staršev soglasno izberejo ponudbo fotografa Prijatelj & Prijatelji in sicer 2 

veliki skupinski fotografiji v spominski mapi za ceno 3.50 €, pri kateri ponudnik donira 400 € 

šolskemu skladu za potrebe šole oziroma učencev. 

 

SKLEP 7: Vrtec izbere svojega fotografa, saj potrebujejo nekoga, ki ima pravilen pristop do 

najmlajših in jih zna animirati, da lahko nastanejo lepe fotografije. Ker so bili do sedaj zadovoljni 

z izbranim fotografom tudi letos ostajajo pri Foto M.  

 

Ravnatelj in predsednica Sveta staršev se ob zaključku 2. seje vsem zahvalita za sodelovanje in 

kooperativnost. 

 

Seja sveta staršev se je zaključila ob 18.50 uri. 

 

 

 

 

Zapisnikarica:       Predsednica Sveta staršev: 

Martina Fras       Ribanna Skerbiš 

 

 

 

Priloga:   - seznam prisotnost 

  - anketa z rezultat 
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Priloga: Anketa z rezultati 

 

Spoštovani starši! 

Kot ste bili obveščeni na roditeljskem sestanku, se je pojavila pobuda za organiziranje prevoza otrok 
podružnične šole na matično šolo k interesnim dejavnostim, ki se odvijajo v popoldanskem času.  

Če bo prijavljenih dovolj otrok za dejavnosti, bo organiziran prevoz do matične šole, kjer bodo starši 
otroke po končani dejavnosti tudi prevzeli.  

Želimo ugotoviti interes otrok za dejavnosti, ki se izvajajo na matični šoli, na podružnični pa ne. Gre 
predvsem za športne dejavnosti. Ostale dejavnosti bomo izvajali na podružnični šoli glede na interes 
učencev in razpoložljivo število ur. 

Prosimo Vas, da se pogovorite z otroki in nato izpolnite spodnji del lista. 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

Ali želi vaš otrok obiskovati katero interesno dejavnost, ki se v popoldanskem času odvija na matični šoli?    
    

DA                                    NE 

Če DA, za katero interesno dejavnost gre? (ustrezno označite) 

Lahko označite več dejavnosti. Najpomembnejšo izpostavite tako, da ob njej narišite zvezdico. 

 Odbojka 

 Gimnastika 

 Judo 

 Aikido 

 Nogomet 

 Ples 

 Cici navijači 

 

Razred, ki ga otrok trenutno obiskuje:   1 2 3 4 

Podpis staršev: 

Prosimo, da izpolnjeno anketo otrok vrne razredničarki v tem tednu. 
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